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ACTA DE LA SESSIÓ DE LA PERMANENT DEL  CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
________________________________________________________________________    
 
Identificació de la sessió  
Data: dimecres, 09 de març 2011 
Horari: 20.30h a 21:55 h de la nit 
Lloc: Seu del Consell de Poble  
 
Hi assisteixen per part de la comissió permanent del Consell de Poble:  
Manel Bueno, president del Consell de Poble 
Jordi Gómez, vicepresident del Consell de Poble  
José Antonio Santos, vocal i portaveu de l’àrea de Seguretat Ciutadana  
Pascuala Agulló, vocal 
Carme Lluís Puig, vocal 
Josefa Úbeda, vocal 
Dolors Lechuga, regidora de CIU 
Núria Vall·llosera i Culell, en qualitat de secretària accidental 
 
Veïns i veïnes de la Batllòria:  
Lluís Sánchez, Carme Garcia i Pere Alcolea.  
 
Excusen l’assistència: 
Eduard Vallhonesta, vocal i portaveu de l’Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les Persones 
Cristina Gálvez, vocal 
 
Ordre del dia:  

1- Aprovació  de l'acta anterior 
2- Informació de la reunió de la comissió de seguretat i civisme de la Batllòria. 
3-  Aportació dels diferents nom que pot rebre el passeig de davant de l’església, que s’haurà 

d’aprovar al proper Plenari. 
4- Varis 
5-  “ La veu del Ciutadà” 
6-  Precs i preguntes 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
El president esposa que per motius personals ha avançat 30 minuts de l’hora habitual. 
I fa esment al traspàs del pintor Mario Bedini que vivia al nostre municipi. 
El president també comenta el canvi de data de celebració de la reunió de la Permanent, ja que 
l’última reunió del Consell del Poble va ser la segona setmana del mes anterior, i perquè la 
inauguració de Can Bruguera quedava massa a prop del primer dimecres del més de març. Tot i 
això, el president entén que potser  no són prous motius, però ell ho va creure oportú. 
També comenta que aquesta és la última Permanent abans que el Consell del Poble  sigui en 
funcions que treballarà fins que es constitueixi el nou consell del Poble. 
Exposa que com a president mai ha volgut  fer prevaldre l’opinió del seu partit polític, sempre ha 
volgut ser neutral. Per tant, per no influir en la campanya electoral no farà més Permanent ni 
Plenaris. 
 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 
 
L’acta s’aprova. 
 
2. Informació de la reunió de la comissió de seguretat i civisme de la Batllòria. 

José Antonio Santos  explica que la reunió  que es va celebrar amb els cossos de policia va ser 
cordial, i que es van concensuar  els temes pendents. Els Mossos d’Esquadra els van comunicar 
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que els últims quatre mesos hi ha hagut pocs actes delicitius,  algun accident i un robatori a un 
comerç. Però tot i això no hi ha cap alarma social. S’enten doncs que la percepció d’alarma social 
ha disminuït. 

Tot i això, afegeix, no s’ha de baixar  la guàrdia perquè després de la reunió va haver-hi el robatori 
a l’estanc. 

Dolors Lechuga, vol comentar al respecte d’aquest robatori que, de la manera que van actuar els 
lladres el que es va produir  va ser un fur, que gràcies  a la càmara de seguretat es va saber qui 
eren els autors, i que posteriorment els propietaris de l’estanc no han posat denúncia. 

José antonio Sanots va preguntar a la reunió per la incorporació d’un agent més.. li van respondre 
que la plaça ja està convocada i que s’estan realitzant les proves d’accés. Potser a l’abril ja hi 
haurà aquesta nova incorporació. 

Dolors Lechuga comenta que aquestes dues setmanes de març s’estan fent les proves de 
selecció. 

José Antonio Santos , continua explicant que es va parlar de la modificació de senyalització,  de 
zones d’aparcaments i de controls de velocitat. I es modificarà la senyalització de la carretera 
vella. I de la barana del pont. 

Dolors Lechuga,  comenta amb referència a la barana de la carretera que és el servei de 
carreteres quise n’ha de fer càrrec. 

José antonio Santos comenta també que es va parlar del pas soterrat de la C-35, que enllaça La 
batllòria  amb riells. . aquestes obres de millora  han se ser realitzades per l’ajuntament de Riells ( 
una meitat ) i l’ajuntament de Sant Celoni ( l’altre meitat). 

Dolors Lechuga, comenta que Sant Celoni ja està actuant. 

José Antonio comenta que es va parlar d’uns  forats a l’asfalt, però li van comentar que per uns 
forats petits no és viable enviar tota la maquinària per asfaltar. Però tot i això s’arreglarà d’un alatra 
manera. 

El president  pren la paraula i expressa que la junta de seguretat té dos  temes importants; 

1. La percepció de la seguretat, en aquests dos anys s’ha treballat força, him ha hagut 
transperència, comunicació. I és per això que la gent està més tranquil·la. I el fet 
d’informar , de sortir als mitjans de comunicació ha repercutit positivament. 

2. Incorporació de policies;  es reinvindica que hi hagi més servei. Cal tenir en compte 
que la Batllòria és un nucli independent , i si hi hagués un policia patrullant per la 
Batllòria, la percepció de sguretat seria més positiva. 
Per tnat, el president espera que quan s’incoroprin aquests policies nous, la situació 
millorarà. 

Pel que fa  ala modificació de la senyalització de la carretera vella, també es planteja una única 
zona d’aparcament  al carrer Les Escoles. I ara algun veí li ha fet arribar que no estant d’acord 
amb el que s’ha proposat. 

El president explica quina és la proposta, que és aparcar a la vorera del costat de l’escola. 

Com que hi ha veïns que  li han mostrat el seu desacord, el president creia que l’àrea de seguretat 
ciutadana ja havia consukltat a tots els veïns del carrer les Escoles. 
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Dolors Lechuga, la proposta que es vol dur a terme va sortir del Consell del Poble. I el policia que 
va  anar casa per casa per exposar les tres possibilitats. I un cop els veïns s’hagin decidit es durà  
a terme la proposta votada. 

El president exposa que a ell l’han trucat dos veïns. 

Sra. Asunción  , veïna que viu al carrer Les Escoles,  i explica que quan el policia va anar a casa 
seva  a parlar del tema, només els va explicar una opció. 

Lluís Sánchez comenta que al  Consell del Poble s’havia decidit  que s’aparcaria 15 dies a cada 
costat, i que seria d’un sol sentit. 

El president afegeix però, que a la Junta de Seguretat s’havia decidit que s’aparcaria només a un 
costat. Però com que encara no s’ha executat la proposta es pot canviar. 

Marta Soro comenta que si aviat hi haurà un policia , doncs que aquest podria fer la funció de 
regular el trànsit. 

El president opina que no creu pas que el policia pugui solucionar el tema de l’aparcament. 

I cal tenir en compte, afegeix, que no és un volum de cotxes exagerat. 

Dolors Lechuga comenta que el fet d’aparcar quinze dies a cada costat de carrer implica que si ve 
la grua, els cotxes seran dipositats a sant Celoni, per tant creu que aquesta opció no pot ser la 
millor. 

 
3. Aportació dels diferents nom que pot rebre el passeig de davant de l’església, que 

s’haurà d’aprovar al proper Plenari. 
El president exposa els noms que li han fet arribar per donar nom al passatge de davant de 
l’església. I al proper Plenari del mes d’abril s’haurà de determinar quin nom  es proposa. 
Els noms són : 

- Passatge de Can Bruguera, proposat pel veïns del carrer Breda. 
- Passeig Barons del Montnegre, proposat pel tècnic  de patrimoni natural de 

l’ajuntament. 

Fins el dia del Plenari es podrà fer arribar propostes de noms. 

Jordi Gomez, comenta que ja hi ha el carrer Montnegre,  si es posa “ barons del Montnegre “ 
es repetirà el nom. 

El president comenta que  amb el que es pretén amb aquest nom és dignificar  l’origen del 
poble. 

José Antonio comenta que li sembla que hi ha una altre nom. 

Dolors Lechuga recorda que en Juan Sánchez havia proposat el nom de “ passeig de Vicent 
Ferre “ 

El president comenta que  hi ha molts ajuntaments que estan posant  noms d’aquestes 
personalitats als seus carrers. 
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4. Varis 
El president explica que l’Inés Balaguer, tècnica de l’ajuntament,  ha contactat amb ell per 
proposar-li fer una xerrada coloqui a la Vetllaria, dins els actes de la setmana de l’energia. 
Aquesta activitat tindrà lloc el dia 15 d’abril , al centre Cívic del carrer Major a les 7 de la tarda. 
 
El president ho comenta al Consell del Poble perquè l’última  que l’Inés va fer una activitat a la 
Batllòria  no hi va  anr ningú, perquè al Consell del poble no se l’havia informat. 
I es tornarà a explicar al Plenari del mes d’abril. 
 
Pel que fa  a Sant Jordi, el president  dóna la paraula  a la Núria Vall·llosera. 
Núria Vall·llosera  passa a explicar els possibles actes que es faran . 
Es comenta que el fet que Sant Jordi sigui el dissabte sant  pot ser que desllueixi una mica la 
festa ja que  pot haver-hi gent que estigui de vacances. 
El president  traslladarà a la Comissió de festes la idea de pensar  alguna activitat per un altre 
dia i fer una activitat popular. 
El president afegeix que aquest any també es farà una presentació d’un llibre, com l’any 
passat. Enguany serà el divendres 29 d’abril , al vespre, al centre  cívic del carrer major. Serà 
una xerrada amb una persona que ha treballat durant molts anys  com a guaita al Montnegre. 
 
El president ,, canvia de tema, i explica que aquest diumenge es va celebrar el carnestoltes  a 
la Vetllaria. Hi va haver molta participació. I el lloc i l’hora de l’activitat va ser encertada. 
Afegeix que  tot i que no s’havia quedat amb fer rua al final sí que se’n va fer ja que va sortir 
un grup amb ganes de participar-hi. 
 En general, doncs, tot va anar molt bé. 
 
Pere alcolea pregunta quin tipus d’actuació s’està fent al parc del carrer Toredra, ja que  s’ha 
fet una ajardinament i el s’ha fet servir una planxa de ferro, i el canto és viu. 
Dolors Lechuga explica quina actuació s’està fent. 
El president comenta que es deu haver instal$lat el rec automàtic, i que la planxa de ferro ja la 
deixaran  bé. 
Jordi Gomez, comenta que ha vist actuacions d’aquest tipus a altres pobles. 
Pere Alcolea,  comenta que el canto es ben viu. 
El president comenta que no creu pas que es facin aquest tipus d’actuació sense pensar amb 
les persones, amb els usuaris que en faran ús. I està convençut que algú des de l’àrea d’Espai 
Públic hayrà pensat aquesta actuació. 
 
José Antonio santos, comenta que hi ha mares que li han demanat que es pugui fer servir el 
parc infantil que hi ha al pati del mig de l’escola Montnegre. 
Dolors Lechuga comenta que si ella com a mare dugués els seus fills petits a l’escola, no 
voildria que aquesta zona estigués oberta a la resta de la població. Tenint en compte que ja hi 
ha dos parcs públics on els nens i nenes poden anar a jugar. 
D’altra banda es comenta de manera general a la sala, que com controles qui entra al parc, ja 
que també hi podran entrar nois d’edats més grans i potser llavors es crearan altre problemes, 
actes incívics etc.... 
Lluís Sánchez pregunta per com està el tema del pont de la C-35? 
Dolors Lechuga comenta que s’està esperant resposta de Carreteres. 
Lluís sánchez comenta com es que no es fa res amb les basses que hi ha davant del carrer 
bresa. 
Dolors Lechuga explica que s’ho ha mirat els tècnics, i han arribat a la conclusió que  anys 
endarrera  per allà hi passava un rec, i que com a conseqüència de les obres que s’han fet a 
aquella zona, els fonaments de les cases noves, doncs que ha fet que el curs natural que duia 
l’aigua s’hagi trencat, i l’aigua queda estancada en la zona on ara forma basses. 
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Lluís Sánchez alerta que a l’estiu hi pot haver un problema greu de salut, perquè l’aigua queda 
bruta. 
Dolors Lechuga i Jordi Gómez comenten  que a les basses hi ha joncs, i aquestes plantes 
depuren de manera natural l’aigua. 
 
 
 

Sense cap altre punt a tractar, es conclou la sessió a les 21:55h de la nit de la qual com a 
secretària accidental en dono fe. 

 

Núria Vall·llosera i Culell 

 en qualitat de secretària 

 

 

      vistiplau 

      

 

Manel Bueno Martínez 

President del Consell de Poble 

 


